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Protokół nr 49/XI/2023 

posiedzenia Komisji Ładu Społeczno-Prawnego 

Rady Miejskiej w Łodzi 

z dnia 7 listopada 2023 r.  

 

I. Obecność na posiedzeniu: 

stan Komisji   -   6 radnych  

obecnych   -   5 radnych 

nieobecnych  -   1 radny 

oraz zaproszeni goście. 

Listy obecności stanowią załącznik nr 1 i 2  do niniejszego protokołu. 

Zaproszenia dla radnych stanowią załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Zaproszenia dla gości stanowią załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

II. Posiedzeniu Komisji przewodniczyła: 

Przewodnicząca Komisji radna p. Joanna Budzińska. 

 

III. Proponowany porządek posiedzenia: 

 

1. Przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu nr 48/X/23 z dnia 11 października 2023 r.   

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu oraz zmian w budżecie miasta 

Łodzi na 2023 rok – druk nr 241/2023. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

Wieloletniej   Prognozy Finansowej miasta Łodzi na lata 2023-2050 – druk nr 242/2023. 

5.  Sprawy wniesione i wolne wnioski.  

 

IV. Przebieg posiedzenia i przyjęte ustalenia: 

Przewodnicząca Komisji p. Joanna Budzińska  powitała obecnych  radnych 

 i  zaproszonych gości. Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum niezbędne do 

prowadzenia obrad i podejmowania prawomocnych uchwał i opinii.  

 

 



Ad pkt 1. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodnicząca Komisji przedstawiła proponowany porządek posiedzenia. 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie przyjęcie porządku posiedzenia. 

Komisja przyjęła porządek obrad przez aklamację.  

 

Ad pkt 2. Przyjęcie protokołu nr 48/X/23 z dnia 11 października 2023 r.   

Przewodnicząca Komisji p. Joanna Budzińska poddała protokół pod głosowanie. 

Komisja w głosowaniu przy 4 głosach „za, braku głosów „przeciw” i braku głosów 

„wstrzymujących się” przyjęła protokół. 

 

Ad pkt 3.  Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu oraz zmian 

w   budżecie   miasta Łodzi na 2023 rok– druk nr 241/2023. 

Z-ca Dyrektora Wydziału Budżetu p. Sylwia Jakiel omówiła  projekt uchwały wraz 

 z uzasadnieniem ( stanowi on załącznik nr 5 do niniejszego protokołu). 

Faza pytań i dyskusji 

Brak pytań 

Brak głosów w dyskusji.  

Przewodnicząca Komisji p. Joanna Budzińska poddała projekt uchwały  pod głosowanie.   

Komisja w głosowaniu przy 4 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów 

„wstrzymujących się”, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Ad pkt 4. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

Wieloletniej   Prognozy Finansowej miasta Łodzi na lata 2023-2050 – druk nr 242/2023. 

Z-ca Dyrektora Wydziału Budżetu p. Sylwia Jakiel omówiła  projekt uchwały wraz 

 z uzasadnieniem ( stanowi on załącznik nr 6 do niniejszego protokołu). 

Faza pytań i dyskusji 

Brak pytań 

Brak głosów w dyskusji.  

Przewodnicząca Komisji p. Joanna Budzińska poddała projekt uchwały  pod głosowanie.   

Komisja w głosowaniu przy 4 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów 

„wstrzymujących się”, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Ad pkt 5. Sprawy wniesione i wolne wnioski.  



Radny p. Tomasz Anielak 

 Radny zapytał o sprawę dotyczącą samochodu, wokół którego 3 listopada rozlano beton na 

remontowanej ulicy Legionów. Zaparkowany w niedozwolonym miejscu pojazd uniemożliwiał 

wylanie nawierzchni, więc drogowcy otoczyli go szalunkiem i wylali beton wokół pojazdu 

pozostawiając go w miejscu prac. 

 Przewodnicząca Komisji p. Joanna Budzińska zapytała, na jakiej podstawie samochód 

został odholowany? 

Zastępca Komendanta Straży Miejskiej p. Wojciech Płoszaj: „ulica Legionów jest placem 

budowy, jest  ogrodzona i jest tam tymczasowa regulacja ruchu. Są postawione bariery, od 

strony wjazdu został postawiony znak B1. Na terenie budowy obowiązuje znak B36. Z 

czwartku na piątek, rozsuwając zapory pozostawiając auto na środku ulicy, tuż przed 

planowanym wylewaniem betonu. Patrol Straży zostawił wezwanie za wycieraczkę samochodu 

i rozpoczął ustalanie danych kierowcy. Ustawiony na terenie budowy znak B 36 nie pozwalał 

na odholowanie pojazdu.  

W nocy z piątku na sobotę samochód zniknął. Okazało się, że samochód stoi na parkingu na 

tyłach Manufaktury. Ustaliliśmy dane kierowcy, który niestety nie przebywał w miejscu 

zamieszkania. Pojazd zmieniał kilkakrotnie właścicieli, jesteśmy w trakcie ustalania. Zgodnie 

z przepisami za niewłaściwe parkowanie grozi 100 zł mandatu i jeden punkt karny”. 

 

Radny p. Kamil Deptuła: „ może warto rozważyć, jeżeli jest plac budowy, niezależnie od 

orzecznictwa, pod znakiem zakazu zatrzymywania i postoju postawić także tabliczkę dotyczącą 

możliwości odholowania pojazdu T-24”. Jest to zadanie dla Zarządu Dróg i Transportu czy 

Zarządu Inwestycji Miejskich.” 

 

Radny p. Bogusław Hubert: „ zgodnie z tymczasową organizacją ruchu jest to zadanie dla 

wykonawcy w  uzgodnieniu ze ZDiT. Mam pytanie – co się zadziało od piątku do soboty, że 

rzecznik miasta publicznie podał decyzję, że czekamy, aż beton utwardzi się  i w poniedziałek 

pojazd zostanie odholowany na parking ZDiT. Jak się przepisy zmieniły w ciągu soboty  

i niedzieli zmieniły? 

 

Zastępca Komendanta Straży Miejskiej p. Wojciech Płoszaj: „ my stosujemy art. 130. To 

jest plac budowy. Jeżeli chodzi o tramwaj to jest ulica, my działamy wtedy na innej zasadzie, 

to jest blokowanie bramy, blokowanie ruchu, nie musi być tabliczki T24 bo my korzystamy  



z prawa ruchu drogowego. Tam jest plac budowy, to nie jest droga w myśl przepisów. Takich 

przypadków w Polsce jest więcej. Wiem, że jest wniosek, żeby nastąpiła  zmiana w przepisach”. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji po. Radosław Marzec: „zapominamy jeszcze o jednej kwestii, 

czy ten zaparkowany samochód nie wpłynie negatywnie na tę inwestycję?  

 

Radny p. Bogusław Hubert: „ myślę, że  nie  bo wykonawca nie zdecydowałby się na wylanie 

betonu wokół pojazdu.  Dlaczego, Straż , Policja nie powiedziała wykonawcy, my nie możemy 

nic zrobić, ale pan tak. Co stało się, że miasto publicznie stwierdziło, że w poniedziałek 

odholujemy pojazd, tabliczka pojawiła się, czy sąd wyraził zgodę? W piątek nie można było a 

w poniedziałek po wylaniu betonu już tak.  

 

Zastępca Komendanta Straży Miejskiej p. Wojciech Płoszaj: „ nie wiem, na jakiej 

podstawie było odholowanie. Możliwe, że wykonawca wykorzysta przepisy kodeksu 

cywilnego – przywrócenie stanu poprzedniego. My działamy w oparciu o prawo ruchu 

drogowego a nie kodeks cywilny”. 

 

Radny p. Bogusław Hubert: „ja uważam, że powinniśmy zrobić wszystko, nawet narażając 

się na sprawę skierowana do sądu przez właściciela pojazdu, żeby się nie ośmieszać.” 

 

 

Przewodnicząca Komisji p. Joanna Budzińska podziękowała radnym za udział w obradach 

i zamknęła posiedzenie Komisji.  

 

Protokół sporządziła                                             Przewodnicząca Komisji 

 

Joanna Kaźmierczyk                                                             Joanna Budzińska 

 


